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     R A D A   P O W I A T U 

  N O W O S O L S K I E G O 
ul. Moniuszki 3, 67-100 Nowa Sól 

tel. 68 458 68 48,  fax 68 458 68 31 

BR.0002.2.2024                 

Nowa Sól, dnia 24 maja 2024 r. 

 

Protokół nr 2/2024 

z II sesji VII kadencji Rady Powiatu Nowosolskiego 

z dnia 24 maja 2024 roku 
 

II sesja Rady Powiatu Nowosolskiego VII kadencji została zwołana przez Przewodniczącego 

Rady Pana Krzysztofa Gąsiora na podstawie art. 15 ust. 1 ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r. 

o samorządzie powiatowym (tekst jednolity Dz. U. z 2024 r. poz. 107) /zawiadomienie załącznik nr 

1/. W sesji uczestniczyli radni oraz zaproszeni goście zgodnie z listami obecności /załącznik nr 2 i 3/. 

O godz. 9:00 Przewodniczący Rady Powiatu Pan Krzysztof Gąsior otworzył sesję i na 

podstawie list obecności stwierdził, że w sesji uczestniczy 17 radnych, co stanowi quorum  

i Rada jest władna do podejmowania uchwał. Następnie przywitał Starostę, Wicestarostę, Członków 

Zarządu oraz Skarbnika, a także przybyłych gości. 

 

Ad 2. 

Przewodniczący Rady Powiatu poprosił Przewodniczącą Powiatowej Komisji Wyborczej Panią 

Małgorzatę Grotowską o wręczenie zaświadczenia o wyborze na radnego powiatu VII kadencji Panu 

Tomaszowi Twardowskiemu.  

Pani Małgorzata Grotowska pogratulowała radnemu i wręczyła zaświadczenie o wyborze. 

Radny Pan Tomasz Twardowski odczytał treść ślubowania: 

„Uroczyście ślubuję rzetelnie i sumiennie wykonywać obowiązki wobec 

Narodu Polskiego, strzec suwerenności i interesów Państwa Polskiego, 

czynić wszystko dla pomyślności Ojczyzny, wspólnoty samorządowej 

powiatu i dobra obywateli, przestrzegać Konstytucji i innych praw 

Rzeczypospolitej Polskiej. Ślubuję”. 

Ad 3. 

Przewodniczący zapytał czy są wnioski do zaproponowanego porządku obrad, a następnie 

wobec braku wniosków przedstawił porządek obrad. 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie II sesji Rady Powiatu Nowosolskiego. 

2. Złożenie ślubowania przez radnego (Pan Tomasz Twardowski). 

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia liczby członków stałych komisji Rady Powiatu 

Nowosolskiego. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Nowosolskiego. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu 

Nowosolskiego. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Powiatu 

Nowosolskiego. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

Rady Powiatu Nowosolskiego. 
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9. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Gospodarki, Budżetu i Rynku Pracy Rady 

Powiatu Nowosolskiego. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Ochrony Zdrowia i Pomocy Społecznej Rady 

Powiatu Nowosolskiego. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Edukacji, Kultury, Turystyki i Sportu Rady 

Powiatu Nowosolskiego. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie delegowania radnych do Komisji Bezpieczeństwa i Porządku 

Powiatu Nowosolskiego. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Powiatu Nowosolskiego na 2024 

rok. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie przedłużenia terminu do rozpatrzenia skargi na działania 

Starosty Nowosolskiego. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie przedłużenia terminu do rozpatrzenia skargi na działania 

Powiatowego Zarządu Dróg w Nowej Soli. 

16. Przyjęcie sprawozdania z działalności Powiatowego Urzędu Pracy w Nowej Soli, w 2023 

roku. 

17. Przyjęcie informacji z wykonania budżetu i realizacji zadań wykonanych przez Powiatowy 

Inspektorat Nadzoru Budowlanego w Nowej Soli, w 2023 roku. 

18. Przyjęcie sprawozdania z realizacji „Programu współpracy Powiatu Nowosolskiego  

z organizacjami pozarządowymi na rok 2023”. 

19. Interpelacje, zapytania i wnioski radnych. 

20. Sprawy różne. 

21. Zamknięcie posiedzenia. 

Rada Powiatu 17 głosami „za” zatwierdziła przedstawiony porządek obrad. 

Kolejno Przewodniczący Rady Powiatu udzielił głosu Marszałkowi Województwa Lubuskiego 

Panu Grzegorzowi Potędze. 

Marszałek Pan Grzegorz Potęga krótko się przedstawił, a następnie pogratulował Panu 

Mariuszowi Stokłosie wyboru na Starostę Nowosolskiego oraz pozostałym Członkom Zarządu 

Powiatu i wszystkim radnym. Pozdrowił i również pogratulował wybranym włodarzom i radnym 

wszystkich gmin w powiecie. Kolejno podziękował wszystkim koalicjantom, w szczególności 

senatorowi Panu Wadimowi Tyszkiewiczowi za konstruktywne rozmowy i porozumienie na rzecz 

miasta i powiatu. Wyraził nadzieję na współpracę ze wszystkimi samorządami. Zadeklarował pomoc 

i zaangażowanie we wszystkie sprawy regionu. Na zakończenie podkreślił, że żywi nadzieję na stały 

i zrównoważony rozwój powiatu z wykorzystaniem środków europejskich. Przekazał także serdeczne 

pozdrowienia dla wszystkich od Ministra Rozwoju i Technologii Pana Waldemara Sługockiego  

i Marszałka Województwa Lubuskiego Pana Marcina Jabłońskiego.     

Senator Pan Wadim Tyszkiewicz na wstępie pogratulował wszystkim radnym. Kolejno wyraził 

zaniepokojenie stanem finansów powiatu, po zapoznaniu się z opinią Regionalnej Izby 

Obrachunkowej. Zadeklarował pomoc powiatowi, celem umożliwienia realizacji ambitnych planów 

inwestycyjnych oraz wyraził chęć współpracy i zaangażowania we wszystkie projekty. Wspomniał 

również o pracach nad projektami rozwiązań merytorycznych w sprawie składowisk odpadów 

niebezpiecznych. Kończąc wypowiedź senator zaakcentował zmiany w wielu polskich samorządach 

oraz wyraził nadzieję na dobrą współpracę ze wszystkimi koalicjantami, którym serdecznie 

podziękował za rozmowy i porozumienie w temacie funkcjonowania i rozwoju powiatu.  

Starosta Nowosolski Pan Mariusz Stokłosa podziękował Senatorowi i Marszałkowi za 

obecność i rozpoczęcie wizyt w samorządach od Powiatu Nowosolskiego. Wyraził wdzięczność za 

złożone gratulacje i deklaracje współpracy. Odnosząc się do słów Senatora wspomniał o konieczności 
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wprowadzenia nowych rozwiązań prawnych w temacie szerokorozumianych składowisk odpadów 

oraz ich rekultywacji. Na zakończenie poprosił o ogłoszenie przerwy w obradach.  

Radny Pan Przemysław Ficner korzystając z obecności Marszałka zwrócił się z prośbą o pomoc 

w rozwiązaniu problemu niebezpiecznego skrzyżowania ulic Dolnośląskiej i Żabiej w Nowej Soli, 

na którym często dochodzi do wypadków i kolizji. Poprosił o zorganizowanie spotkania z policją, 

Zarządem Dróg Wojewódzkich, Zarządem Dróg Powiatowych, celem wypracowania odpowiedniego 

rozwiązania. 

 

 O godz. 9:25 Przewodniczący ogłosił przerwę. 

 O godz. 9:50 wznowiono obrady. 

 

Ad 4. 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Krzysztof Gąsior przedstawił projekt uchwały w sprawie 

ustalenia liczby członków stałych komisji Rady Powiatu Nowosolskiego /załącznik nr 4/ wraz  

z uzasadnieniem. 

Głosowanie nad podjęciem uchwały: 

➢ „za” – 16;  

➢ „przeciw” – 0;  

➢ „wstrzymuję się” – 0. 

Rada podjęła uchwałę /imienny wykaz głosowania załącznik nr 4a/.  

o Uchwała Nr II/10/2024 – załącznik nr 4b. 

Ad 5. 

Przewodniczący Rady Powiatu przedstawił projekt uchwały w sprawie powołania Komisji 

Rewizyjnej Rady Powiatu Nowosolskiego wraz z uzasadnieniem /załącznik nr 5/. A następnie 

poprosił o zgłaszanie kandydatów do pracy w komisji. 

Radna Pani Sylwia Wojtasik zaproponowała radnego Pana Pawła Zwolskiego. 

Radny Pan Przemysław Ficner zaproponował radnego Pana Jerzego Patelkę. 

Radny Pan Andrzej Ogrodnik zaproponował radnego Pana Eligiusza Balcerzaka. 

Kandydaci wyrazili zgodę. 

 

Głosowanie nad podjęciem uchwały: 

➢ „za” – 16;  

➢ „przeciw” – 0;  

➢ „wstrzymuję się” – 0. 

Rada podjęła uchwałę /imienny wykaz głosowania załącznik nr 5a/.  

o Uchwała Nr II/11/2024 – załącznik nr 5b. 

Ad 6. 

Przewodniczący Rady Powiatu przedstawił projekt uchwały w sprawie wyboru 

Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Nowosolskiego wraz z uzasadnieniem 

/załącznik nr 6/. 

Radna Pani Sylwia Wojtasik zaproponowała na Przewodniczącego Pana Pawła Zwolskiego. 

Kandydat wyraził zgodę. 
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Głosowanie nad podjęciem uchwały: 

➢ „za” – 16  

(14 głosów w Systemie Rada, 2 głosy do protokołu: Pan Mariusz Stokłosa, Pan Eligiusz Balcerzak);  

➢ „przeciw” – 0;  

➢ „wstrzymuję się” – 0. 

Rada podjęła uchwałę.  

o Uchwała Nr II/12/2024 – załącznik nr 6a. 

Ad 7. 

Przewodniczący Rady Powiatu przedstawił projekt uchwały w sprawie powołania Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji Rady Powiatu Nowosolskiego wraz z uzasadnieniem /załącznik nr 7/. 

Radny Pan Eligiusz Balcerzak zaproponował Pana Konrada Ratajczaka. 

Radny Pan Paweł Zwolski zaproponował Pana Marcina Urbanowskiego. 

Radny Pan Przemysław Ficner zgłosił swoją kandydaturę. 

Kandydaci wyrazili zgodę /zgoda Pana Konrada Ratajczaka na piśmie – załącznik nr 7a/. 

Głosowanie nad podjęciem uchwały: 

➢ „za” – 17;  

➢ „przeciw” – 0;  

➢ „wstrzymuję się” – 0. 

Rada podjęła uchwałę.  

o Uchwała Nr II/13/2024 – załącznik nr 7b. 

Ad 8. 

Przewodniczący Rady Powiatu przedstawił projekt uchwały w sprawie wyboru 

Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Powiatu Nowosolskiego wraz  

z uzasadnieniem /załącznik nr 8/. 

Radny Pan Eligiusz Balcerzak zaproponował Pana Konrada Ratajczaka. 

Zgoda Pana Konrada Ratajczaka na piśmie – załącznik nr 7a. 

Głosowanie nad podjęciem uchwały: 

➢ „za” – 16;  

➢ „przeciw” – 0;  

➢ „wstrzymuję się” – 1. 

Rada podjęła uchwałę.  

o Uchwała Nr II/14/2024 – załącznik nr 8a. 

Ad 9. 

Przewodniczący Rady Powiatu przedstawił projekt uchwały w sprawie powołania Komisji 

Gospodarki, Budżetu i Rynku Pracy Rady Powiatu Nowosolskiego wraz z uzasadnieniem /załącznik 

nr 9/. 

Radny Pan Eligiusz Balcerzak zgłosił: Pana Krzysztofa Gąsiora, Pana Zygmunta Muszyńskiego oraz 

Pana Andrzeja Ogrodnika. 

Pan Zygmunt Muszyński zgłosił Pana Eligiusza Balcerzaka. 

Pan Romuald Fedorczak zgłosił Pana Marcina Kulę. 

Pan Przemysław Ficner zgłosił Panią Małgorzatę Naumowicz oraz swoją kandydaturę. 
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Radny Pan Krzysztof Gąsior nie wyraził zgody. 

Radny Pan Eligiusz Balcerzak nie wyraził zgody. 

Pozostali radny wyrazili zgodę (Pan Zygmunt Muszyński, Pan Andrzej Ogrodnik, Pan Marcin Kula, 

Pani Małgorzata Naumowicz, Pan Przemysław Ficner).    

Głosowanie nad podjęciem uchwały: 

➢ „za” – 17; 

(16 głosów w Systemie Rada, 1 głos do protokołu: Pani Sylwia Wojtasik); 

➢ „przeciw” – 0;  

➢ „wstrzymuję się” – 0. 

Rada podjęła uchwałę.  

o Uchwała Nr II/15/2024 – załącznik nr 9a. 

Ad 10. 

Przewodniczący Rady Powiatu przedstawił projekt uchwały w sprawie powołania Komisji 

Ochrony Zdrowia i Pomocy Społecznej Rady Powiatu Nowosolskiego wraz z uzasadnieniem 

/załącznik nr 10/. 

Pan Eligiusz Balcerzak zgłosił kandydatury – Pana Zygmunta Muszyńskiego, Pana Krzysztofa 

Gąsiora oraz własną. 

Pan Mariusz Stokłosa zgłosił kandydaturę Pana Romualda Fedorczaka. 

Kandydaci wyrazili zgodę. 

Pan Mariusz Stokłosa złożył wniosek o przerwę w obradach. Przewodniczący poddał wniosek pod 

głosowanie. 17 głosami „za” Rada wyraziła zgodę na przerwę w obradach. 

 O godz. 10:25 Przewodniczący ogłosił przerwę. 

 O godz. 10:30 wznowiono obrady. 

Radny Pan Przemysław Ficner zgłosił kandydaturę Pana Tomasza Klimka. 

Zgodę kandydat wyraził na piśmie /załącznik nr 10a/. 

Głosowanie nad podjęciem uchwały: 

➢ „za” – 17;  

➢ „przeciw” – 0;  

➢ „wstrzymuję się” – 0. 

Rada podjęła uchwałę.  

o Uchwała Nr II/16/2024 – załącznik nr 10b. 

Ad 11. 

Przewodniczący Rady Powiatu przedstawił projekt uchwały w sprawie powołania Komisji 

Edukacji, Kultury, Turystyki i Sportu Rady Powiatu Nowosolskiego wraz z uzasadnieniem /załącznik 

nr 11/. 

Pan Eligiusz Balcerzak zgłosił: Pana Krzysztofa Gąsiora, Pana Andrzeja Ogrodnika, Pana Konrada 

Ratajczaka. 

Pan Przemysław Ficner zgłosił Pana Tomasza Klimka i Pana Krzysztofa Galerczyka. 

Pani Sylwia Wojtasik zgłosiła kandydaturę Pana Pawła Zwolskiego. 

Pan Romuald Fedorczak zgłosił Pana Marcina Kulę. 
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Pan Andrzej Ogrodnik nie wyraził zgody. Pozostali kandydaci wyrazili zgodę /zgoda Pana Tomasza 

Klimka oraz Pana Konrada Ratajczaka na piśmie – załącznik nr 11a i 11b/. 

Dyskusja 

W związku ze zgłoszeniem sześciu kandydatów do pracy w przedmiotowej komisji Radca 

Prawny Pan Sławomir Kwietniowski wyjaśnił, że podjęta uchwała ustalająca liczbę członków 

poszczególnych komisji w tym komisji zdrowia na pięć osób nie pozwala na większy skład osobowy, 

dlatego zaproponował aby przegłosować każdego kandydata oddzielnie, poprzez podniesienie ręki  

i pięciu z największą liczbą głosów wprowadzić do projektu uchwały i przystąpić do jej 

przegłosowania. 

Pan Romuald Fedorczak złożył wniosek o przerwę w obradach. Przewodniczący poddał 

wniosek pod głosowanie. 17 głosami „za” Rada wyraziła zgodę na przerwę w obradach. 

 O godz. 10:35 Przewodniczący ogłosił przerwę. 

 O godz. 10:40 wznowiono obrady. 

Pan Krzysztof Gąsior zrezygnował z kandydowania do składu Komisji Edukacji. 

Głosowanie nad podjęciem uchwały: 

➢ „za” – 17; 

(14 głosów w Systemie Rada, 3 głosy do protokołu: Panowie K.Gąsior, P.Ficner, K.Galerczyk); 

➢ „przeciw” – 0;  

➢ „wstrzymuję się” – 0. 

Rada podjęła uchwałę.  

o Uchwała Nr II/17/2024 – załącznik nr 11c. 

Ad 12. 

Pan Tomasz Lewandowski z Zarządzania Kryzysowego przedstawił projekt uchwały w sprawie 

delegowania radnych do Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Powiatu Nowosolskiego wraz  

z uzasadnieniem /załącznik nr 12/. 

Starosta Pan Mariusz Stokłosa zaproponował na przedstawicieli rady w komisji Pana 

Krzysztofa Galerczyka oraz Pana Marcina Urbanowskiego. Kandydaci wyrazili zgodę. 

Głosowanie nad podjęciem uchwały: 

➢ „za” – 17;  

➢ „przeciw” – 0;  

➢ „wstrzymuję się” – 0. 

Rada podjęła uchwałę.  

o Uchwała Nr II/18/2024 – załącznik nr 12a. 

Ad 13. 

Skarbnik Powiatu Pan Emil Chwiałkowski zreferował projekt uchwały w sprawie zmiany 

uchwały budżetowej Powiatu Nowosolskiego na 2024 rok wraz z uzasadnieniem i autopoprawką 

/załącznik nr 13/. 

Dyskusja 

Radny Pan Przemysław Ficner zadawał pytania dotyczące przesunięcia środków z rezerwy 

oświatowej na rezerwę ogólną. 
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Odpowiedzi i wyjaśnień udzielał Skarbnik Powiatu Pan Emil Chwiałkowski m.in. wskazując, 

że jest to zalecenie Regionalnej Izby Obrachunkowej, aby w trakcie roku środki na zadania oświatowe 

tworzyć w rezerwie ogólnej. 

Głosowanie nad podjęciem uchwały: 

➢ „za” – 16; 

(14 głosów w Systemie Rada, 2 głosy do protokołu: Pan Z.Muszyński, Pani S.Wojtasik);  

➢ „przeciw” – 0;  

➢ „wstrzymuję się” – 1. 

Rada podjęła uchwałę.  

o Uchwała Nr II/19/2024 – załącznik nr 13a. 

Ad 14. 

Pan Krzysztof Gąsior Przewodniczący Rady Powiatu zreferował projekt uchwały w sprawie 

przedłużenia terminu do rozpatrzenia skargi na działania Starosty Nowosolskiego wraz  

z uzasadnieniem /załącznik nr 14/. Kolejno zaproponował aby przedłużyć termin o sześćdziesiąt dni. 

Radni poprzez podniesienie ręki jednogłośnie zaakceptowali propozycję. 

Głosowanie nad podjęciem uchwały: 

➢ „za” – 15; 

(14 głosów w Systemie Rada, 1 głos do protokołu: Pan Przemysław Ficner); 

➢ „przeciw” – 0;  

➢ „wstrzymuję się” – 1. 

Rada podjęła uchwałę.  

o Uchwała Nr II/20/2024 – załącznik nr 14a. 

Ad 15. 

Przewodniczący Rady Powiatu zreferował projekt uchwały w sprawie przedłużenia terminu do 

rozpatrzenia skargi na działania Powiatowego Zarządu Dróg w Nowej Soli wraz z uzasadnieniem 

/załącznik nr 15/. 

Dyskusja  

Radny Pan Jerzy Patelka odwołując się do zapisów kodeksu postępowania administracyjnego, 

zaproponował wydłużenie terminu o trzydzieści dni. 

Radca Prawny Pan Sławomir Kwietniowski wyjaśnił zapisy kodeksu oraz zaakcentował brak 

przeciwwskazań do dłuższego niż trzydziestodniowy termin uwzględniając argumenty przytoczone 

przez Przewodniczącego w uzasadnieniu do projektu uchwały. 

Wicestarosta Pan Tomasz Twardowski zaproponował aby również w przypadku tej skargi 

przedłużyć okres rozpatrzenia o sześćdziesiąt dni, zaakcentował, że nie jest to termin obligatoryjny 

ponieważ komisja może szybciej zaproponować radzie rozstrzygnięcie.    

Głosowanie nad podjęciem uchwały: 

➢ „za” – 15;  

(14 głosów w Systemie Rada, 1 głos do protokołu: Pan Mariusz Stokłosa); 

➢ „przeciw” – 0;  

➢ „wstrzymuję się” – 1. 

Rada podjęła uchwałę.  

o Uchwała Nr II/21/2024 – załącznik nr 15a. 
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Ad 16. 

Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy Pani Katarzyna Podgórska omówiła sprawozdanie  

z działalności Powiatowego Urzędu Pracy w Nowej Soli, w 2023 roku /załącznik nr 16/. 

Starosta Nowosolski Pan Mariusz Stokłosa podziękował Dyrektorowi oraz wszystkim 

pracownikom Powiatowego Urzędu Pracy za pracę na rzecz mieszkańców powiatu. 

Przewodniczący poinformował, że Rada zapoznała się i przyjęła sprawozdanie. 

Ad 17. 

Powiatowy Inspektor Nadzoru Budowlanego Pan Maciej Piosik przedstawił informację  

z wykonania budżetu i realizacji zadań wykonanych przez Powiatowy Inspektorat Nadzoru 

Budowlanego w Nowej Soli, w 2023 roku /załącznik nr 17/. 

Starosta Nowosolski Pan Mariusz Stokłosa podziękował wszystkim pracownikom 

Powiatowego Inspektoratu Nadzoru Budowlanego za pracę. 

Przewodniczący poinformował, że Rada zapoznała się i przyjęła informację. 

Ad 18. 

Pani Renata Giertych pracownik Wydziału Organizacyjnego przedstawiła sprawozdanie  

z realizacji „Programu współpracy Powiatu Nowosolskiego z organizacjami pozarządowymi na rok 

2023” /załącznik nr 18/. 

Pan Mariusz Stokłosa podziękował za przygotowanie sprawozdania oraz poinformował, że 

informacje o dodatkowych środkach dla organizacji pozarządowych będą zamieszczane na stronie 

internetowej urzędu, ponieważ dotychczas organizacje nie miały wiedzy, kiedy powiat dysponował 

takimi środkami. 

Przewodniczący poinformował, że Rada zapoznała się i przyjęła sprawozdanie. 

Ad 19.  Interpelacje, zapytania i wnioski radnych. 

W punkcie głos zabrał Pan Przemysław Ficner wspominając temat poruszony na początku sesji 

tj. niebezpiecznego skrzyżowania ulic Dolnośląskiej z Żabią w Nowej Soli, który złoży pisemnie  

w formie interpelacji oraz temat uzupełnienia pobocza drogi relacji Nowe Żabno – Wrociszów,  

a także braku wymalowanych pasów na drodze relacji Lipiny w kierunku Nowej Soli. Na zakończenie 

skierował pytanie o efekty rozmów w sprawie centrum geriatrycznego oraz organizację dożynek 

powiatowych. 

Odpowiadając, Starosta Pan Mariusz Stokłosa poinformował, że zarząd podzielił kompetencje 

i zgodnie z tym podziałem oraz przy udziale naczelników wydziałów starostwa, odpowiedzi na 

pytania radnych będą udzielane przez merytorycznych pracowników i zgodnie z kompetencjami 

przez wszystkich członków zarządu. Dlatego na pytanie dotyczące Centrum Zdrowia 75+ odpowie 

Pani Sylwia Wojtasik. A w temacie dożynek poinformował, że w tym roku dożynki powiatowe 

odbędą się przy współudziale jednej z gmin powiatu.   

Członek Zarządu Pani Sylwia Wojtasik przedstawiła agendę działań podejmowanych  

w sprawie deklaracji i powstania na terenie powiatu Centrum Zdrowia 75+. 

Pan Jerzy Patelka zapytał o poziom finansowania. 

Pani Sylwia Wojtasik poinformowała, że jest to określone w ustawie o geriatrii, a finansowane 

przez Fundusz Medyczny w zależności od sposobu powstania tj. czy modernizacja istniejącego 

budynku wtedy kwota 2 000 000 zł, czy budowa nowego wtedy kwota 5 000 000 zł. Wstępne 

szacunki na budowę centrum w powiecie nowosolskim to kwota około 7 000 000 zł. 

Pan Jerzy Patelka zapytał czy w centrum będzie opieka stała oraz ile osób obejmie. 
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Pani Sylwia Wojtasik odpowiedziała, że w centrum będą prowadzone konsultacje i porady  

w tzw. oddziale dziennym, natomiast przepisy nie określają liczy osób obejmowanych opieką. Na 

zakończenie poinformowała, że nieruchomość tzw. „poradziecki szpital” jest własnością prywatną. 

Radny Pan Przemysław Ficner podziękował za udzielone odpowiedzi oraz zwrócił się z prośbą 

aby odpowiadać na pytania jeżeli pada deklaracja pisemnej odpowiedzi, wspominając brak 

zadeklarowanej odpowiedzi od Skarbnika w temacie procedury absolutoryjnej i jej terminów. 

Kolejno na kanwie Centrum Zdrowia 75+ zasugerował rozmowy z właścicielami (prawdopodobnie 

Lasy Państwowe) działek położonych przy szpitalu w bezpośrednim sąsiedztwie, celem możliwości 

ich odpowiedniego zagospodarowania w przyszłości. 

Członek Zarządu poinformowała, że są to działki dyrekcji generalnej Lasów Państwowych,  

a także, że plany budowy centrum uwzględniały jego budowę nie na całym terenie aby stworzyć 

również warunki przyjazne do rekonwalescencji pacjentów szpitala i centrum. 

Wicestarosta Pan Tomasz Twardowski odnosząc się do wypowiedzi radnego Pana 

Przemysława Ficner poinformował, że teren przedmiotowej działki w miejskim planie 

zagospodarowania jest przeznaczony pod usługi zdrowia od strony szpitala, a reszta jako teren zieleni, 

co pozwoli na wycinkę tylko niezbędną do budowy centrum, a resztę zostanie jako zieleń urządzona. 

Na zakończenie poinformował, że zmiana tego prawnego stanu rzeczy wymaga uruchomienia 

właściwej procedury, w tym zgody ministra. 

Pan Jerzy Patelka zasygnalizował konieczność stworzenia większej liczby miejsc 

parkingowych przy szpitalu, ponieważ mieszkańcy zgłaszają problemy w tym temacie. Poddał pod 

rozwagę uwzględnienie jego budowy podczas planowania i realizacji inwestycji Centrum Zdrowia 

75+. 

Ad 20. Sprawy różne. 

Zgodnie z sugestią radnego Pana Przemysława Ficnera, Przewodniczący Pan Krzysztof 

Gąsior poprosił aby członkowie nowo powołanych komisji zostali po sesji, celem przeprowadzenia 

pierwszych posiedzeń w celu wyboru przewodniczących i wiceprzewodniczących. 

Starosta Pan Mariusz Stokłosa podziękował wszystkim radnym za owocną i merytoryczną pracę,  

a przewodniczącemu rady za sprawne poprowadzenie sesji. 

Ad 21. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad o godzinie 12:06 Przewodniczący Rady Powiatu 

Pan Krzysztof Gąsior zamknął II sesję Rady Powiatu Nowosolskiego VII kadencji. 
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